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Referat:     

Emne Styremøte   

Dato: 5. mai Tid: 18:30  

Sted Klubbhuset, Hortemo    

    

Til stede: Trond, Aina, Roger, Tom, Espen, Vibeke, Jeanette, Preben, Marielle 

Ikke til stede: Elisabeth, Fredrik 

Referent: Vibeke  

 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Fast post: Styrets leder 

- Godkjenne referat fra forrige møte: Godkjent 
- Info fra møter: 

o Det har ikke vært møte i hovedstyret siden sist. 
- Økonomi: 

o Støtte innvilget fra fylkeskommunen 
o Per mars er det ca. minus på 194 000 kr for 2025. 

Likviditeten er god. 
- Årshjul 

  

Marielle 

Marked:  

 Ikke noe nytt Trond/Fredrik 

Sportslig:  

Ikke noe nytt Espen 

 
 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

 Klubbdugnad, hva og organisering  

Referat:  Det blir salg av store sekker dopapir og tørkepapir. Tommen sjekker ut pris 
hos Kiwi. Dugnaden gjennomføres i juni. 

 Klubb-spond  

Referat: Det er etablert en klubb-spond, det jobbes med å få denne til å fungere. 
Alle medlemmene i klubben skal legges til. 
 

 Innkommen: kamera til filming av kamper  

Referat: Anskaffelse av kamera og et års abonnement har en engangskostnad på ca. 
25 000 kr og en påfølgende årlig kostnad til abonnement på ca. 12 000 kr.  
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Det er ikke satt av penger til dette i budsjettet for inneværende år. Det 
vurderes om innkjøp av kamera skal innarbeides i budsjettet for 2026.  
 

 Innkommen: kjøp av taktikk-tavle til lag  

Referat: Lag som ønsker taktikk-tavle kan kontakte Preben for innkjøp av det. 
 

 Forespørsel om sponsing av beep-flagg til dommer  

Referat: Beep-flagg er et elektronisk linjedommerflagg som hjelper linjedommeren å 
få dommerens oppmerksomhet ved å sende et radiofrekvenssignal til 
dommerens mottaker. Flagget koster 10 000 kr. Det er ikke satt av penger 
til anskaffelse av elektronisk linjedommerflagg i budsjettet og klubben har 
ikke rammer til dette i år. 
 

 Kommende førsteklassinger  

Referat: Det blir introduksjonstrening for kommende førsteklassinger onsdag i uke 
25. Marielle følger opp. 
 

 Regler for tur til Danmark  

Referat: Det sendes ut informasjon om at det forventes god oppførsel. Brudd på 
reglene om god oppførsel kan medføre at spillere ikke får spille kamp.  
 

 Eventuelt  

Referat: Det er utfordringer med rekruttering til senior. Det bør sees på hvordan det 
skal legges bedre til rette for at juniorspillerne kan være med for 
seniorlaget. 
 

   

 Neste styremøte: Juni 

 


